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Č.j.:1823/11-2022 V Praze dne 25. listopadu 2022

Ing. Miroslav ČÍŽEK Počet listů: 2

Přílohy: O

Poskytnutí informací gdle zákona. č. 106/1999 Sb. na žádost ze dne 11. 11. 2022 — zaslání

Dne 11. listopadu 2022 jste osobně doručil na Úřad Městské části Praha-Lipence, svou žádost o

poskytnutí informací podle zákona č. 106/1990 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění

pozdějších předpisů, adresovanou starostce MC Praha-Lipence Mgr. Lence Kadlecové. Kde žádáte

o poskytnutí informací k níže uvedeným dotazům:

1. Bude se samospráva ještě zabývat parkováním v Iipeneckých ulicích? Jak a kdy? Jedná

samospráva s policií, i městem, o bezpečné Lipence, ne však výše popsaným

způsobem? S jakými výsledky?

Informace poskytuje starostka MČ Praha-Lipence Mgr. Lenka Kadlecová

Parkováním v ulicích se bude samospráva zabývat, pokud nastane v některé z Iipeneckých ulic

problém. A řešit ho bude podle charakteru problému. V současné chvíli je ve 4 ulicích Na Parcelách

nakresleno nejvyšší množství legálních parkovacích stání, do léta nebyla legální žádná.

S Městskou policií se setkávám pravidelně, informujeme se o aktuální bezpečnostní situaci a

spolupracujeme. Výsledky jsou výborné: Strážníci pravidelně dohlížejí na dětí před školou, kontrolují

parkování, čistotu ulic, chatové oblasti a případné vjezdy do zákazů a jiné.

2. K problematice parkování přijala Rada hl. m. Prahy usnesení č. 2747, dne 17. 10. 2022 jako

změnu Pražských stavebních předpisů. Jistě si k tomu včas vyžádala i stanovisko městských

částí, tedy i Lipenců. V zápisech zdejší rady ani zastupitelstva otom není ani zmínka.

Projednala rada městské části návrh na změnu kritérií pro parkování pro nové stavby?

„jaké stanovisko ktomu vydala pro Magistrát, resp. Radu hlavního města Prahy?

Zádám o zaslání stanoviska.

Informace poskytuje starostka MČ Praha-Lipence Mgr. Lenka Kadlecová

Rada MČ Praha—Lipence toto usneseni neprojednávala a žádné stanovisko, ke kterému jsme byli

vyzváni až následně, k tomuto usnesení MČ nezasílala. Počet parkovacích míst k obytným domům

v Lipencích se podle usnesení RHMP nemění. U nebytových prostor se v Lipencích snižuje 10 %.

3. Dne 3. 10. 2022 jste mě neodpověděla na můj dotaz 2 2. 9. 2022 na veřejném portálu „dotazy

občanů“. Proto dotaz opakuji:

Víte, že Lipencůmipatří také ulice K Průhonu, Ke Kazínu, Hudební, Ke Štěrkovně, Na Bluku,

cesty v okoli Udoli hvězd, Pod Obsinami atd.? Byli jste se tam ijen podívat? Na odtoky
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dešťových análů... Takhle vypadá Vaše „správa věcí veřejných a péče o vzhlede

obce“? Svou obec, Lipence, je nutné vnimat jako celek, systém. To postrádám.

Doufám, že opakování nezodpovězeného dotazu nebudete považovat za „poslední záchvěv

předvolební kampaně“, jak jste mi 3. října sdělila.

Na odpovědi ke stavu, zejména výše uvedených cest a jejich okolí trvám i nadále.

Informace poskytuje starostka MČ Praha-Lipence Mgr. Lenka Kadlecová

Znám jména všech lipeneckých ulic, výše zmíněné-jsem iv posledním půlroce projela/prošla. Údržbu

zeleně řeší primárně správa MC.

Ing. Petr Jindra

tajemník úřadu

| ng . Petr Digitálně podepsal

Ing. Petr Jindra
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Žádost o poskytnutí informace podle Zákona č. 106/1999 Sb.

Vážená paní starostko,

můj dotaz směřuje zejména k problémům s parkováním osobních vozidel v Lipencnch.

1. V současné době jsou vyznačena parkovací místa jen v některých lipeneckých ulicích, jejich

počet je nedostatečný, vozidla často parkují v nepřehledných místech, na chodnících, atd.

Městské policie kontroluje parkování hlavně v noci, v obytných zónách, což je vnímáno jako

zbytečná šikana, kdy vozidla nijak nepřekážejí provozu (v nocill), byťjde o přestupek, zje\vně

banální.

Dotazy zní:

Bude se samospráva ještě zabývat parkováním v lipeneckých ulicích? Jak a kdy?

Jedná samospráva s policií, i městskou, o bezpečné Lipence, ne však výše popsaným

způsobem? 5 jakými výsledky?

2. K problematice parkování přijala Rada hl. města usnesení č. 2747 dne 17.10.2022 jako změnu

Pražských stavebních předpisů. Jistě si k tomu včas vyžádala i stanovisko městských částí,

tedy i Lipenců. V zápisech zdejší rady ani zastupitelstva o tom není ani zminka.

Dotazy:

Projednala Rada městské části návrh na změnu kritérií pro parkování pro nové stavby?

Jaké stanovisko k tomu vydala pro Magistrát, resp. Radu hl. města? Žádám o zaslání

stanoviska.

3. Dne 3.10.2022 jste mě neodpověděla na můj dotaz 2 2.9.2022 na veřejném portátu „dotazy

občanů“ . Proto dotaz zkráceně opakuji:

Víte, že k Lipencum patří také ulice K Průhonu, Ke Kazínu, Hudební, Ke Štěrkovně, Na

Bluku, cesty v okolí Údolí hvězd, Pod Obsinami, atd.? Byli jste se tam i jen podívat? Na

první pohled jsou patrné zarostlé krajnice, křoví i v nepřehledném profilu cest, nečištěné

odtoky dešťových kanálů,... Takhle vypadá Vaše „správa věcí veřejných a péče o vzhled

obce"? Svou obec, Lipence, je nutné vnímat jako celek, systém. To tady postrádám.

Doufám, že opakcwnní nezodpovězeného dotaz/u nebudete považovat za „poslední zachvěv

predvolebni kampané”, jak jste mě 3. řijna sdělila.

Na odpovědi ke stavu, zejména výše uvedených, cest a jejich okolí ,trvám i nadále.

A na zaver jen pro pořádek a přesnost:

Paní starostko, cesta Českého Červeného kříže v délce cca 800m byla upravená živičným recyklátem

v roce 2017 firmou Šlehofer. Alespoň pro chodce, cyklisty, i když ji využívají i zemědělci k obsluze

přilehlých polí. Tuhle úpravu cesty jste asi nestačila zaznamenat, což mě překvapuje tím více, že po ní

skoro denně jezdíte.

Vaše odpovědi na dotazy lze zaslat i pouze e-mailem na níže uvedenou adresu.

      

S pozdravem

Praha Lipence, 11. 11. 2022

Ing. Miroslav Čížek,


